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Verzonden: 08-01-2024 16:14 

: N 

Onderwerp: RE: gang van zaken commissie ruimtelijke kwaliteit 

Hoi, 

Heb jij al toegang tot Rx? Zo niet kaart ik het ff aan bij applicatiebeheer. 
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v e 

Verzonden: donderdag 21 december 2023 11:10 

"0 e 

Onderwerp: RE: gang van zaken commissie ruimtelijke kwaliteit 

Dank! 

Met vriendelijke groet, 

Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdagochtend, donderdag, vrijdag 

Beleidsadviseur Cultureel erfgoed en Cultuurhistorie 

Kwaliteit leefomgeving | Ontwikkeling leefomgeving en regio | BAR-organisatie 

T E : 
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v e 

Verzonden: donderdag 21 december 2023 10:17 

aon: N 

Onderwerp: RE: gang van zaken commissie ruimtelijke kwaliteit 

Je account (en die van -won‘ll aangemaakt. Dat was bij mij blijven hangen. Excuus. 

Var: 

Verzonden: donderdag 21 december 2023 08:32 

Aar: e e E < r 



organisatie.nl> 

Onderwerp: RE: gang van zaken commissie ruimtelijke kwaliteit 

Hoi, 

De punten van B worden ook door B en B zedeeld en een eerste gesprek heeft daarom 

gisteren plaatsgevonden in plaats van een eerste evaluatie in januari zoals de planning was. 

Ik heb inderdaad te weinig tijd gehad om hier verder aandacht aan te besteden en het help ook niet mee 

dat woensdag mijn vaste oppasdag is thuis. 

Vanaf januari heeft DSL toegang tot ons systeem via het nieuwe DSO en kunnen we via die route meer 

regie neerleggen bij de commissievoorzitter en DSL. Ik proef ook een beetje uit de reacties van 

verschillende kanten dat B moeite heeft om deze nieuwe vergadervorm strak te leiden. Ik vraag me 

af of DSL zelf de commissie daarin voldoende (administratief) ondersteunt. Goed om het gesprek over 

aan te gaan met N -" B 

Ik weet even niet waar de aanvraag voor toegang tot het systeem voor N en B is blijven hangen. 

Ga ik navragen bij ICT. 

Kortom, wordt vervolgt! 

Met vriendelijke groet, 

Omgevingsvergunningen | Ruimtelijke ontwikkeling | BAR-organisatie 

ToE " 
(geanonimiseerd)

De BAR-organisatie werkt voor de gemeenten Barendrecht, Albrandswaard en Ridderkerk 
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var: e 

Verzonden: woensdag 20 december 2023 15:59 

Aa: e e N < e n @bar- 

organisatie.nl> 

Onderwerp: RE: gang van zaken commissie ruimtelijke kwaliteit 

i 

Dank voor je waardevolle input, frustratie is helder;) 

We betalen DSL goed dus moet wel professioneel zijn.. 

B i weer dat je superdruk bent, lukt het om de eerstvolgende vergadering eens aan te haken om 

te kijken wat er nodig is;)? 

Groetjes, 



Ilse 

v N 

Verzonden: woensdag 20 december 2023 14:11 

a e 

cc: e 

Onderwerp: gang van zaken commissie ruimtelijke kwaliteit 

Hoi 

Ik trek bij deze wellicht voorbarig aan de noodrem vwb de commissie ruimtelijke kwaliteit, 

Ik heb mij vandaag wederom weer verbaasd over de gang van zaken. 

In een paar punten mijn constateringen: 

- de agenda en stukken worden behoorlijk kort voor de vergadering gedeeld met de leden (ik zie ze nog 

helemaal niet zoals je weet) 

- de huidige leden inclusief de erfgoedadviseur lijken zich behoorlijk beroerd voor te bereiden op de 

plannen en improviseren maar wat ‘on the spot’ 

- alles moet terstond op het scherm getoond worden, op verzoek van de commissieleden, dit brengt veel 

vertraging/wachttijd en verwarring met zich mee. 

ik vraag mij af: wat mankeert de commissieleden om dit gewoon zelf te regelen op hun eigen laptop? 

- de agenda die er dan is wordt op de dag en tijdens de vergadering zelf omgegooid naar eigen inzicht, 

waardoor ik bijvoorbeeld aansluit en dan agenda punten al behandeld zijn 

- of het gebeurt dat ik ineens op moet draven omdat een commissielid niet op het geplande moment kan… 

- met gemak worden zaken doorgeschoven naar een week later, tja, je hebt toch elke week een 

vergadering… 

- de commissie adviseert ver buiten datgene waarvoor de feitelijke vergunning aangevraagd wordt, en laat 

bezoekers gerust drie keer terugkomen. 

- Hier MOET iemand bij zitten die ter plekke de commissieleden wijst op de reikwijdte van hun advies en 

geen onnodige frustratie opwekt bij aanvragers. 

Ik begrijp het idee dat de leden van de CRK kwaliteit aan de plannen wil toevoegen, maar het moet 

duidelijk zijn dat het dan een advies is waar een initiatiefnemer zich niet wettelijk aan hoeft te houden. 

- Het lijkt niet echt duidelijk te zijn dat ik geen adviserende rol heb, ik heb een faciliterende rol vwb 

erfgoed. 

- Ik heb geen toegang tot bestanden, dat is op zijn zachtst gezegd onhandig. 

Mijn idee is: 



- in januari de toegang tot bestanden 

- een duidelijke en voorspelbare/gestructureerde agendavoering 

- afbakening van de reikwijdte van het advies 

- afspraken duidelijk te hebben/opnieuw te maken wie welke rol/verantwoordelijkheden heeft in het hele 

functioneren van de CRK (vergunningcoordinator, crk leden, adviseurs gemeente) 

Kortom 

- er moet een reglement van orde komen, orde op zaken. In Barendrecht moet het gewoon gesmeerd gaan 

lopen. 

Wat ik zeker weet: 

- hoe het nu gaat vraag ik mij af of er sprake is van een efficientere werkwijze. Tweewekelijks = net zo 

snel > meer kwaliteit 

Ik heb al even gewacht met dit verhaal, beseffende dat er ook een inwerkperiode/wenperiode is. 

Dat eea gemankeerd is door haperende systemen begrijp ik ook. 

Ik steek gewoon de eerste rode vlag in de lucht 

Met vriendelijke groet, 

Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdagochtend, donderdag, vrijdag 

Beleidsadviseur Cultureel erfgoed en Cultuurhistorie 

Kwaliteit leefomgeving | Ontwikkeling leefomgeving en regio | BAR-organisatie 
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